

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde NFBO afd. 9. d. 13/2 2025

Til stede var Søren, Hacer og Mia

På mødet blev fastelavnsarrangement drøftet.

Søren og Hacer deltager. Mia er forhindret.

Søren kontakter Lene i helhedsplanen ang. videre forløb og aftaler, hvad vi skal bidrage med.

Søren orienterede om, at han har kontaktet butiksbestyrelsen i Netto på Gedservej ang. evt. at få doneret fyld til fastelavnstønder. Bestyreren har lovet at fylde slik i disse.

Desuden blev flg. drøftet:

Søren er blevet bedt om at finde en dag, hvor vi kan deltage i tirsdagstræf i helhedsplanen, så vi kan være med til at spille banko om de gaver, der ikke blev brugt til jul. Vi har talt om evt. at gøre dette ca. 14 dage efter fastelavnsarrangementet.

Vi vil forsøge at holde et arrangement til Sct. Hans, hvor vi arrangerer bål. Familierne/deltagerne medbringer selv noget "Fingernemt" spiseligt, det kan være alt fra kage til sandwich eller frugt.

Vi står for at indkøbe sodavand, saft og evt. brikjuice.

Vi vil desuden foreslå, at børnene kan lave børneloppemarked.

Vi vil forsøge at lave noget sensommerhygge i slut august/start september, hvor børnene igen kan holde loppemarked. Denne gang også bare med kaffe/te/sodavand/kage mv.

Hvis helhedsplanen holder sommerfest i år, vil vi forsøge at slå os sammen med dem om dette. Dels for at få flere hænder, dels for at holde budgettet.

Der blev aftalt at vi holder møde ca .1 måned før Sct. Hans, og evt. start august for at planlægge efterårs og vinterarrangement.

Referent

Mia Mølager-Kjæp